

**Forord:**

**Kære medlem.**

**Tak fordi du interesserer dig for hvad der foregår i klubben. Du kan herunder læse hvad der blev drøftet ved bestyrelsesmødet. Bestyrelsen arbejder altid for at skabe det bedste sted for dig og alle andre, så er der noget du ønsker der skal drøftes og tages stilling til, så er du mere end velkommen til at kontakte os.**

## **DAGSORDEN BESTYRELSESMØDE MANDAG D. 28/03 KL. 17:00**

**Deltagere:** Niels Kildelund, Stine Winther (forlod mødet 19:30), Vivi Kildelund, Frederik Drøschler, Søren Koch, Bente Ærenlund, Poul Syberg, Bent Møller, Trine Nielsen, Malene Lauridsen, Jens Hald (Suppleant, forlod mødet 18:30) og Anne-Mette Nydam (Suppleant)

**Afbud:** Ingen afbud

### **PKT. 0 Velkomst v. Niels Kildelund**

- Formand Niels Kildelund byder velkommen til dagens møde og ser frem til gode og konstruktive snakke om klubben.

### **PKT. 1 Godkendelse af sidste referat**

- Alle har godkendt referatet

### **PKT. 2 Status på udvalg**

- **Sportsudvalget (FM: Søren Koch)**
  - o Den nye trænerkabale er så småt ved at være fuldt på plads. Der vil i den kommende tid blive offentliggjort på vores platforme.
- **GOG CUP (FM: Frederik Drøschler)**
  - o Der har været afholdt møde hvor man gik mere i detaljer med det kommende GOG CUP. Stævnet i år bliver mere digitalt i forbindelse med vi går over til at bruge ProCup. Vi er dog blevet i tvivl om datoerne, da vi fra næste sæson går i samarbejde med JHF om turneringsstrukturen for U15 og opefter. Dette kan påvirke de udmeldte datoer
- **Baludvalget (FM: Frederik Drøschler)**
  - o Der arbejdes på at få lavet en afslutningsfest i maj måned - der vil inden længe komme mere ud ift. datoer m.m.
- **Sekretariatet (FM: Stine Winther)**
  - o Der er endnu ikke fundet en afløsning af Bente Ærenlund som stopper til oktober. Vi har dog to gode emner som vi snarest går i dialog med. Men hvis du kender en eller selv har mod på at tage tjansen, så kontakt endelig Stine Winther på [swi@oure.dk](mailto:swi@oure.dk)

- **Lotteriudvalget (FM: Niels Kildelund)**
  - Vores lotterisalg går simpelthen over alt forventning, derfor er vi nu ude for at finde flere lotteripakker - så hvis du har lyst til at sponsorere en lotterigave, er du velkommen til at kontakte Niels Kildelund på [Niels@gog.dk](mailto:Niels@gog.dk)
  
- **Det Gule Hjørne (FM: Christoffer Dreyer, KP: Frederik Drøschler)**
  - Til Final4 d. 26. og 27. marts var ”Det Gule Hjørne” afsted til Herning for at støtte op om vores Liga herrer. Der var cirka 100 personer afsted begge dage som var med til at skabe rigtig god stemning og gøre boksen fuldstændig gul. Der var rigtig god medie dækning omkring dem, både TV2 og TopHåndbold var meget fascineret af fankulturen. Derudover vandt fanklubben også kr. 2.500,00 til indkøb af nye rekvisitter.
  
- **Mini-Mini afdelingen (FM: Trine Nielsen)**
  - Vores mini-mini afdeling har i år været fyldt med rigtig mange glade børn. Derudover har der været en masse gode hjælpere, især fra vores ungdomshold som har deltaget aktivt i træningerne. Der har været afholdt det sidste stævne for denne sæson og afdelingen har også været afsted til mange af de andre stævner i denne sæson. Derudover er vi meget glade for at Signe Juel har valgt at tage en sæson mere som koordinator på afdelingen
  
- **Børneafdelingen (FM: Jens Hald/Trine Nielsen)**
  - Børneafdelingen har afholdt klubdag d. 26. marts i forbindelse med Final4 i Herning. Her mødtes 130 børn fra U9 til U15 om morgenen i Phønix Tag Arena for at lave en masse fantastiske aktiviteter på tværs af alle hold og køn. Vi er meget taknemmelige for dem som har stået bag dagen for at skabe en mindeværdig dag for vores unge spillere. Derudover skal der lyde en stor tak til Fynske Bank med et stort tilskud som var med til at realisere dagen.
  
- **Ungdomsafdelingen (FM: Carsten Langager, KP: Bent Møller)**
  - Tved Håndbold har rettet henvendelse til os om at opstarte et 3. divisions hold i samarbejde med dem. Det er noget vi ser meget positivt på og gerne vil arbejde mere i. Det er Carsten Langager og Mikkel Voigt som står for kontakten.
  
- **Seniorafdelingen (FM: Sandra Bruun, KP: Bent Møller)**
  - Ovenstående punkt under ungdomsafdelingen tilfalder også denne afdeling.
  
- **Dame 1. div udvalget (FM: Christian Trodsøe, KP: Niels Kildelund)**
  - Vores 1.divisions damer har formået at blive i 1.div til den kommende sæson. Det er vi meget tilfredse med og ser frem til endnu et år med top håndbold inde for dame senior. Udvalget vil mødes i nærmeste fremtid omkring den kommende sæson - hvis du har gode forslag eller andet til udvalget kan man kontakte Niels Kildelund på

### **PKT. 3 Status på igangværende projekter**

- **Landsstævnet 2022 (Tovholder: Frederik, Stine og Niels)**
  - o Vi arbejder stadig meget hårdt på at finde hjælpere til det kommende Landsstævne 2022 - Hvis du endnu ikke har tilmeldt dig, kan du gøre det via dette link:  
<https://forms.gle/r9rSPpoZwcXbJ7QFA>
  
- **Målmandensdag (Tovholder: Trine)**
  - o Der arbejdes på at finde en ny dato i en meget presset håndboldkalender.
  
- **GOG Elite Afslutningsstævne (Tovholder: Frederik og Søren)**
  - o GOG Håndbold og Hørning Håndbold meldte ud i starten af året de ønskede at afholde et uofficielt mesterskab. Her var der blandede meninger ude i den danske håndboldverden og hos DHF. Vi valgte at følge anbefalingen fra DHF om ikke at afholde et uofficielt DM. Vi ville i stedet afholde et afslutningsstævne for 16 af landets bedste hold inden for hvert køn. Vi må dog erkende med en forlænget sæson og et meget presset program, at der i år ikke er plads til vores afslutningsstævne for U15 holdende. Vi vil til næste sæsonafslutning afholde vores stævne i 2023.
  
- **U17-19 DM (Tovholder: Frederik og Bente)**
  - o GOG Håndbold skal være værter for U17-19 DM for drenge d. 30. april og 1. maj. Her har vi på nuværende tidspunkt kvalificeret vores U17 og U19 drenge første hold. Vi håber derfor at kunne se jer alle i hallen og støtte op om vores ungdomsgold og samtidigt se ungdomshåndbold i topklasse.
  
- **Styrketræning for børn (Tovholder: Stine)**
  - o GOG Håndbold har i en længere periode snakket om hvordan vi stykker vores børns kroppe til at kunne holde til at spille håndbold og undgå skader i hvis muligt omfang. Der er nedsat en arbejdsgruppe som arbejder i at få lavet det helt rigtige koncept for vores helt unge børn. Der vil snarest muligt komme mere information omkring dette tiltag.
  
- **Håndboldskole 2022 (Tovholder: Trine og Jesper)**
  - o GOG Håndbold vil i år arrangere håndboldskole igen. Der vil indenfor meget kort tid blive sendt en officiel invitation ud med tilmelding osv. Der arbejdes på at lave en håndboldskole for U13 og en for U9-11.
  
- **Cykelsponsorløb (Tovholder: Frederik)**

- GOG Håndbold vil gerne afholde et cykelsponsorløb til ære for holdende og klubben. Der har været snak om at lave det i foråret, men vi beslutter at ligge det i starten af næste sæson for at kunne hjælpe holdende med at samle penge indtil deres holdkasse.

#### **PKT. 4 Indkommende forslag**

- **Ingen indkommende forslag fra bestyrelsen**

#### **PKT. 5 Nyt fra formanden**

- **Trænerafslutning**
  - Der er kommet en forespørgsel på en trænerafslutning for denne sæson. Dette ser bestyrelsen meget positivt på og vil arbejde nærmere på dette.
- **50 års jubilæum**
  - D. 1. maj 2023 har GOG Håndbold 50 års jubilæum, hertil bliver der nedsat en arbejdsgruppe som skal planlægge dagen.
- **Hjemmesiderrettelser**
  - Der er kommet forespørgsler på rettelse på vores hjemmeside. Dette bliver der kigget på hurtigst muligt for ikke at skabe misvisende informationer.

#### **PKT. 6 Eventuelt**

- **Ingen spørgsmål under eventuelt**